
 

 

PROTOKÓŁ NR 16 

z posiedzenia Rady Uczelni - Akademii Sztuk Pięknych im. Władysława Strzemińskiego  

w Łodzi  z 26 września 2023 roku 

 

Posiedzenie Rady Uczelni odbyło się online, za pośrednictwem platformy MS Teams i rozpoczęło 

się o godz. 12.00. 

W posiedzeniu uczestniczyli Członkowie Rady Uczelni:  

Jacek Michalak - Przewodniczący Rady Uczelni  

Lidia Choczaj 

Anna Wrzesień 

Dariusz Leśnikowski 

Piotr Stachlewski  

Anna Młynarska-Sobaczewska 

 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Uczelni, Jacek Michalak, który przywitał człon-

ków Rady i stwierdził quorum. 

Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, obejmujący: 

1. przyjęcie protokołu nr 15 z posiedzenia RU ASP w dniu 21 czerwca br. (projekt protokołu otrzy-

maliście Państwo 21 czerwca br.); 

2. podsumowanie działalności RU ASP w okresie od dnia 22 czerwca br. do dnia 25 września br. 

czerwca br., 

3. omówienie proponowanej zmiany treści Statutu ASP poprzez dodanie w § 2 po ust. 7 kolejnego 

ustępu - nr 8 w brzmieniu: "Świętem Akademii jest dzień 14 lutego upamiętniający datę utworzenia 

uczelni".  

4. podjęcie uchwały w sprawie pozytywnego zaopiniowania zmiany treści Statutu ASP poprzez do-

danie w § 2 po ust. 7 kolejnego ustępu - nr 8 w brzmieniu: Świętem Akademii jest dzień 14 lutego 

upamiętniający datę utworzenia uczelni. 

5. sprawy różne. 

Porządek został jednogłośnie zaakceptowany w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniego posiedzenia został członkom Rady prze-

słany i poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Wobec braku uwag, zarządził głosowanie jawne w 

tej sprawie. Protokół został przyjęty sześcioma głosami "za" przy braku innych głosów. 

Przewodniczący przechodząc do drugiego punktu porządku posiedzenia, poinformował członków 

Rady, że w okresie od poprzedniego posiedzenia Rady, to jest w okresie wakacyjnym nie nastąpiły 

okoliczności wymagające uchwał Rady Uczelni, sytuacja finansowa Akademii jest stabilna, a nawet  



 

 

została podczas spotkania rektorów uczelni artystycznych uznana za dobrą przez przedstawiciela mi-

nisterstwa, nadto nie wymagała opiniowania planu rzeczowo-finansowego w tym okresie.  Przewod-

niczący przypomniał o nadchodzącej inauguracji roku akademickiego - wspólnej dla łódzkich uczelni 

w dniu 2 października oraz inauguracji w Akademii w dniu 5 października i zaprosił wszystkich 

członków Rady do udziału w tych wydarzeniach. 

Przewodniczący zaproponował przejście do pkt 3, to jest projektowanej zmiany Statutu ASP i przed-

stawił propozycję wprowadzenia przepisu o Święcie Uczelni w dniu 14 lutego. Sprawa została przez 

członków Rady uznana za niekontrowersyjną; po krótkiej wymianie zdań i informacji na ten temat, 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu zmiany Statutu.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 6 członków Rady, sześć głosów padło za pozytywnym zaopi-

niowaniem proponowanej zmiany.  

Przewodniczący zapytał członków Rady, czy są inne wnioski lub kwestie, które chcieliby podnieść 

podczas posiedzenia.  

Głos zabrała Anna Młynarska-Sobaczewska, proponując, aby podczas kolejnego posiedzenia Rady 

zapoznać się i przedyskutować politykę kadrową prowadzoną przez Akademię. Jak wskazała, sprawy 

finansowe uczelni są pod stałym nadzorem i są całkowicie transparentne, natomiast zadaniem Rady 

jest także monitorowanie zarządzania uczelnią w innych zakresach. Spośród nich kluczowy wydaje 

się obszar strategii rozwoju kadr uczelni, polityka zatrudnienia wobec potrzeb kształcenia i rozwoju 

artystycznego pracowników i studentów.  

W krótkiej dyskusji na ten temat członkowie Rady: Anna Wrzesień, Piotr Stachlewski i Lidia Choczaj 

poparli tę propozycję. Anna Wrzesień wskazała także na potrzebę dyskusji na temat polityki finan-

sowania i realizowania projektów badawczych w Akademii. Piotr Stachlewski zwrócił nadto uwagę 

na trudności w realizowaniu awansów naukowych w świetle nowych regulacji w dziedzinie sztuki.  

Przewodniczący Rady, Jacek Michalak zapowiedział, że następne posiedzenie Rady odbędzie się w 

listopadzie i jego przedmiotem będzie między innymi punkt zaproponowany przez Annę Młynarską-

Sobaczewską, poparty w krótkiej dyskusji przez innych członków Rady.  

Lidia Choczaj przypomniała członkom o zaproszeniu na wspólną dla łódzkich uczelni inaugurację 

roku akademickiego w Filharmonii Łódzkiej i poprosiła o obecność tych członków, którzy będą mo-

gli przybyć.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i braku innych wniosków Przewodniczący zamknął posiedzenie o 

godz. 12.35.           

Przewodniczący RU ASP w Łodzi 

 Jacek Michalak 


